
Styrelsemöte BK Walldia 2017-04-06 

 

Närvarande: Jonte, Lars-Anders, Bo, Bengan, Johanna, Lisa, Pelle 

 

§ 1 Ordförande öppnade mötet med att hälsa alla välkomna. 

§ 2 Dagordningen lästes upp och godkändes. 

§ 3 Justering av föregående protokoll. 

§ 4 Ekonomisk rapport. 

 Löpande 69451 kronor, Bingolotto 134830 kronor, Kassa 415 kronor 

§ 5 Fotbollskommitténs rapport. 

Dålig uppslutning på träningarna. 2 matcher inställda pga att det är svårt att får ihop lag. 

Kontakta Laholms Tidning för reportage för att göra ett försök att få hit fler spelare. 

Walldia påbörjar serien i år så får vi se hur uppslutningen blir.  

Maxi kommer till premiärmatchen mot Skottorp på påskafton och delar ut 35000 kr, för 

föreningsplastpåsarna. Pengarna skall sedan fördelas lika mellan de klubbar som är med. 

§ 6 Anläggningskommitténs rapport. 

Vaktmästaren Tony har börjat. Ytterligare en (Jalle) som arbetstränar. Skall vara på  

här samma tider som Tony.  

De skall bla göra följande: 

Skura och bona golvet i klubbstugan 

Såga ner allt sly mot Peter Walldéns - lasta och köra ner det till udden. 

Rengöra utemöblerna och ställa dem skyddat 

Sprida ut gödning 

 

Ev. sätta upp larm/siren/saftblandare på garaget för att på så sätt skrämma bort tjuvar.  

Bosse pratar med Peter Walldén om detta. 

 

Bosse har kollat upp - gräsklipparna skall vara trafikförsäkrade. 

§ 7 Festkommittén. 

 Ligger vilande tillsvidare 

§ 8 Ungdomskommittén. 

 WRY tränar här på Wallevi tisdagar och torsdagar 17-19 samt onsdagar 17.30-18.30 

 3 stycken lag i WRY i år 

§ 9 Övriga frågor. 

10 maj broinvigning (vid dåligt väder vill Byalaget ha tillgång till klubblokalen) 

 

Får tillgång till Vallbergagården i mitten av april för loppissaker. 

Datum för loppis ej fastställt (dock ej den 2/7 då Ränneslöv och Kornhult har loppis) 



 

Ev. städdag på lördag 8/4 samt lite mat och samkväm på kvällen. Ev. sätts tidtagartavlan upp 

då. 

 

Bengan försöker ha matchprogrammet klart till 6/5. Jonte pratar med Mackan och Krille 

gällande sponsring. 

Pelle försöker ta en lagbild till matchprogrammet. 

 

Årsmöte Laholms Föreningsråd 22/4. Vi anmäler inte någon. 

 

Pantamera kommer inte att hämta schablonsäckar längre utan det skall föreningen själva 

lämna in på närmaste inlämningsställe. Troligtvis är vårt närmsta inlämningsställe Willys eller 

Maxi. 

 

Entréavgift till matcherna 2017. Jonte kollar så att alla tar samma. Troligtvis 40 kr. 

 

Johanna köper in till varor kiosken och ordnar med kioskschema. Ungdomarna som spelar i 

WRY och som bor i Vallberga kommer att stå i kiosken (samma rutin som föregående år) 

 

Nästa möte torsdag 11/5 kl. 18.00 

 

 

Vid protokollet Johanna Karlsson Justeras Jonas Nilsson Ordförande 

 

___________________________ ___________________________ 


